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Lp. Zgłaszający   wniosek i 

data zgłoszenia 
Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 

realizację 
    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 

XLV Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 3 listopada 2005 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Rafał Dymerski 
Proszę podjąć działania dotyczące budynku przy 
ul. Zubrzyckiego i Kleberga.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami  

Trwają procedury zmuszające właściciela do rozebrania budynku bądź 
przedstawienia projektu technicznego i uzyskania pozwolenia na budowę. 
Zobowiązano Inspektora Nadzoru Budowlanego do pilnowania tej sprawy. 

2.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Czy zostały podjęte działania w związku z 
epidemią ptasiej grypy.  

Referat Spraw Społecznych i 
Mieszkaniowych 

W związku z zagrożeniem ptasią grypą Miejski Zespół Reagowania 
Kryzysowego podjął szereg działań, między innymi: odbyło się posiedzenie 
poświęcone temu zagrożeniu, przeprowadzono szkolenia dla ludności, 
prowadzono kampanię informacyjną w lokalnych mediach. Straż Miejska, 
Policja i służby weterynaryjne kontrolują targowisko. 

3.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Murek otaczający park jest w bardzo złym stanie, 
czy miasto planuje prace zmierzające do poprawy 
jego stanu.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W budżecie na 2006 rok są przewidziane środki na zakup materiałów do 
remontu murku. Wykonaniem zajmie się Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia. 

4.  Radna Rady Miejskiej 
Bożena Napiórkowska  

Czy zamierza Pan podjąć kolejne rozmowy i 
działania związane z włączeniem terenów przy 
osiedlu Łazek do miasta Ostrołęki. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami  

W dniu 2 lutego odbyło się  nadzwyczajne posiedzenie Sesji Rady Miejskiej w 
sprawie zmian granic miasta z udziałem wójtów ościennych gmin. 
Przeprowadzono również konsultacje społeczne na osiedlu Wojciechowice i 
osiedlu Łazek, w wyniku których mieszkańcy wyrazili wolę włączenia tych 
terenów w granice miasta Ostrołęki. 

5.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jaka jest wysokość należności miasta wobec 
spółdzielni z tytułu nie przekazania dodatków 
mieszkaniowych i co jest przyczyną, że takie 
należności występują.  

Referat Spraw Społecznych i 
Mieszkaniowych 

Zobowiązania miasta na dzień 31 stycznia 2006 roku wobec spółdzielni z tytułu 
dodatków mieszkaniowych wynoszą 302.000 zł (są to zobowiązania za miesiąc 
styczeń 2006r.)  

6.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W ostatnim TO ukazało się ogłoszenie o konkursie 
na stanowisko technologa w OPWiK, czy Pan 
Prezydent mógłby coś więcej na ten temat 
powiedzieć. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Pisemnej odpowiedzi na interpelację radnemu, udzielił Prezes OPWiK-u Pan 
Wiesław Tyszka. 

7.  Radny Rady Miejskiej 
Wiesław Szczubełek 

Minął rok od chwili przystąpienia do programu 
Pisa – Narew, niewiele zostało zrobione w tej 
materii. Jak na dzień dzisiejszy przedstawia się 
realizacja tego programu. 

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Pisz jako gmina wiodąca ogłosił przetarg nieograniczony na opracowanie 
Strategii rozwoju produktu turystycznego, „Pisa – Narew”. Wybrano ofertę 
Polskiej Agencji Rozwoju Turystycznego PART. Ww. agencja przystąpiła do 
pracy nad strategią w celu uzgodnienia zakresu i charakteru pracy dla Miasta 
Ostrołęki.  W dniu 20.02.2006r. w Piszu odbędzie się spotkanie 
Wiceprezydenta Miasta Stanisława Rybskiego z przedstawicielami PARTU, 
gdzie ustalone zostaną terminy spotkań agencji w Ostrołęce. Obecnie 
przygotowywane są materiały dotyczące Miasta Ostrołęki dla ww. agencji. 

8.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Co zostało zrobione w sprawie poprawy jakości 
wody. 

Prezes OPWiK  
Wiesław Tyszka 

Nadal w mieście są kłopoty z wodą i długo jeszcze będą. Brakuje pokładów 
lepszej wody, woda którą wydobywa OPWiK jest bardzo złej jakości i trudno ją 
uzdatnić. Na razie OPWiK próbuje zmienić technologię uzdatniania, co nie jest 
łatwe. Woda w Ostrołęce jest tylko warunkowo dopuszczona do picia. 
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9.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Mieszkańcy osiedla Centrum obawiają się, że 
budowana obwodnica utrudni im dostęp do 
Kościoła. Jak ten problem zostanie rozwiązany. 

Wydział Inwestycji i Dróg Droga Sikorskiego będzie przedłużona i będzie funkcjonować przejście z 
sygnalizacją świetlną. Ksiądz Proboszcz zapoznał się z tym projektem i 
uzyskano jego akceptację. 

10.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Jakie są zamierzenia jeżeli chodzi o inwestycje na 
osiedlu Stacja w 2006 roku.  

Wydział Inwestycji i Dróg W budżecie na 2006 rok jest dużo inwestycji dotyczących osiedla Stacja.  
Na ul . Bobińskiego rozpoczęliśmy układanie płyt MON. 

11.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Czy w związku z rezygnacją przewodniczącego 
osiedla z członkostwa w Radzie Osiedla najpierw 
został uzupełniony skład rady, a dopiero potem 
wybrano przewodniczącego. Czy tak było, 
chciałbym spytać o opinię prawną w tej sprawie.  

Radny Rady Miejskiej Lech 
Wołczuk. 

Nadzór nad radą osiedla sprawuje Rada Miasta, a w jej imieniu Komisja Prawa. 
Przewodniczący Osiedla Stacja zrezygnował z funkcji Przewodniczącego i z 
zasiadania w radzie osiedla. Rada funkcjonuje w liczbie 14 osób i jest to zgodne 
z prawem, dopóki jest ponad 50%, nie ma pojęcia prawnego – wybory 
uzupełniające. Uczestniczyłem w posiedzeniu, na którym wybierano 
przewodniczącego i stwierdzam, że uczestniczyło w nim 11 osób. Wybór odbył 
się zgodnie z zasadami.  Nie ma żadnych powodów, aby kwestionować 
prawomocność wyborów. 

XLVII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 8 grudnia 2005 roku. 
12.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski  
Z końcem 2005r. upływa gwarancja w OPWiK 
dotycząca urządzeń. Toczą się rozmowy o zwrot 
poniesionych kosztów. Co na dzień dzisiejszy 
udało się osiągnąć, jakie kwoty firma KREVOX 
przelała na konto OPWiK. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Pisemnej odpowiedzi na interpelację radnemu, udzielił Prezes OPWiK-u Pan 
Wiesław Tyszka. 

13.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Proszę, aby w przyszłości nie zapomnieć o 
zaproszeniu sympatyków V Pułku Ułanów na 
Święto Niepodległości. 

Prezydent Miasta Ostrołęki 
Ryszard Załuska 

Zaproszenia na uroczystą Sesję Rady Miejskiej wystosował Przewodniczący 
RM a nie Prezydent Miasta.    

14.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Przejście dla pieszych przy ul. Gorbatowa nie 
zostało zrobione, nie została zrobiona droga przy 
osiedlu Młodość. Jakie są dalsze plany odnośnie 
tych interwencji, czy przechodzą one na następny 
rok.  

Wydział Inwestycji i Dróg Termin zakończenia robót wyznaczony był na 15 września 2005r. firma Ostrada 
nie wywiązuje się z realizacji umowy. Roboty zostały wykonane w grudniu.  
W Projekcie Technicznym przewidziano zmiany w organizacji ruchu 
drogowego. Do wykonania robót przy spółdzielni Młodość nie zgłosił się żaden 
wykonawca, w roku 2006 będzie to wykonane. 

15.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Wzdłuż ul. Jana Pawła II są zniszczone krawężniki 
przy zatokach przystankowych, czy są one objęte 
gwarancją. 

Wydział Inwestycji i Dróg Nawierzchnia jezdni ul. Jana Pawła II i chodników nie jest objęta gwarancją. 
Konieczne remonty cząstkowe będą prowadzone w ramach bieżącego 
utrzymania dróg. 

16.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Sulbińska 

W związku z wątpliwościami jakie się pojawiają 
co do podstaw prawnych dokonywania pomiaru 
prędkości przez Straż Miejską, chciałabym spytać 
Pana Prezydenta jakie podejmuje Pan zachowania 
w związku z tymi wątpliwościami.  

Straż Miejska Ostrołęki Jeżeli wyjaśni się interpretacja prawa to się do niej dostosujemy.  

17.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

W ZSZ Nr 2 był konflikt na tle Funduszu 
Świadczeń Socjalnych, chodzi o emerytów i 
rencistów. Słyszę, że ten konflikt nadal istnieje, 
czas najwyższy aby go rozwiązać.  

Wydział Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki 

Dyrektor ZSZ Nr 2 stara się rozwiązać ten konflikt. Zorganizowała spotkanie z 
zainteresowanymi osobami, aby wyjaśnić zasady FŚS oraz zamieściła na 
stronie internetowej szkoły jego regulamin. 



Strona 4 z 6 
Informacja o realizacji wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Ostrołęce oraz Przewodniczących Rad Osiedla zgłoszonych w okresie IV kwartału 2005r.  

18.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Woda w Ostrołęce znów śmierdziała, czy nie 
rozpatruje Pan Prezydent możliwości zmniejszenia 
opłaty za wodę, ponieważ mieszkańcy znowu 
kupują ją w butelkach.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Jakość wody jest stale monitorowana. OPEWiK stara się zmienić technologię 
uzdatniania, jednak woda pobierana z ujęć jest złej jakość i cały proces 
uzdatniania jest trudny do wykonania. Zmiana taryf za wodę nastąpi w 2006 
roku.  

19.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Pytanie do dyrektora MOSiR – czy nie planuje 
Pan poprawienia parkingu przy targowisku, 
istniejąca nawierzchnia jest zła.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Teren parkingu zostanie uporządkowany na miarę możliwości. Gruntowna 
naprawa nawierzchni parkingów może nastąpić po odwodnieniu terenu. 

XLVII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 29 grudnia 2005 roku. 
20.  Radny Rady Miejskiej 

Lech Wołczuk 
Zwracam się do Prezydenta, aby wykonał 
dyspozycje Komisarza Wyborczego w Ostrołęce 
skierowane do Prezydenta Miasta i przedłożył 
Radzie Miejskiej projekt uchwały stwierdzającej 
wygaśnięcie mandatu Radnego Rady Miejskiej 
Stanisława Gąski. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Wydział Organizacji Nadzoru i Informatyzacji Urzędu wspólnie z Referatem 
Gospodarki Nieruchomościami przygotowuje projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie podziału miasta Ostrołęki na okręgi wyborcze oraz projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia obwodów głosowania w 
mieście Ostrołęka. Projekty uchwał w ww. sprawach zostaną przedłożone pod 
obrady Rady Miejskiej po wymeldowaniu osób ujętych w rejestrze wyborców 
miasta Ostrołęki zamieszkujących poza granicami obowiązującego podziału 
administracyjnego miasta. 

21.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy prawdą jest, że była dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Rodzinie zamierza wrócić do 
pracy? 

22.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Jak przedstawia się sprawa w sądzie dotycząca  
Pani Izabeli Żebrowskiej. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęki Stanisław Rybski 

Pani Izabela Żebrowska czyni usilne starania, żeby powrócić na stanowisko 
dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Ostrołęce. Moje propozycje 
ugodowego załatwienia sprawy są przez Panią Żebrowską systematycznie 
odrzucane. Podczas kolejnych rozpraw proponowałem Pani Żebrowskiej 
stanowisko inspektora w Referacie Spraw Społecznych i Mieszkaniowych. 

23.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy jest ktoś odpowiedzialny za czyszczenie 
znaków drogowych. Na ulicy Pomian obok 
przejazdu kolejowego są dość głębokie wyrwy w 
jezdni co znacznie utrudnia poruszanie się po tej 
jezdni. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remont cząstkowy dziury i spękanej siatkowo nawierzchni jezdni ulicy Pomian 
przed przejazdem PKP został przeprowadzony w dniu 27.12.2005r. przez firmę 
„KDL”, na podstawie obowiązującej umowy. Natomiast czyszczenie znaków 
drogowych dotychczas wykonywały osoby skazane przez  Sąd Grodzki, 
odbywające karę za wykroczenia. W sezonie 2006 r. również czyszczeniem 
znaków na podstawie zleceń będzie zajmował się Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w Ostrołęce. 

24.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

W imieniu mieszkańców Osiedla Parkowe 
zwracam się o umieszczenie kamer na ul. 
Psarskiego, mieszkańcy obawiają się o 
bezpieczeństwo własnych dzieci. Powodem 
zagrożenia jest skupianie się półświatka 
przestępczego przy sklepie na tej ulicy. 

Straż Miejska Ostrołęki W 2006 roku nie przewiduje się zainstalowania nowych kamer radiowego 
monitoringu wizyjnego na terenie miasta Ostrołęki. W budżecie Miasta na 2006 
rok nie zabezpieczono na ten cel środków finansowych. 
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25.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Jaka jest procedura rozkładania podatków na raty. 
Jest to znakomita forma pomocy przedsiębiorcom, 
ale chciałbym wiedzieć czy jest jakaś procedura 
udzielania tej pomocy, czy też są przedsiębiorcy i 
lepsi przedsiębiorcy. Jednym przedsiębiorcom 
rozkłada się podatki na dłuższy okres czasu na 
przykład na rok, innym na krótki. Czy jest 
opracowany plan, harmonogram, żeby 
przedsiębiorca zgłaszający się do Prezydenta 
wiedział, czego może oczekiwać, czy jest to tylko 
wola urzędników, czy też Prezydenta.  

Wydział Finansów, Budżetu, 
Podatków i Opłat 

Kwestie związane z odraczaniem płatności i rozkładaniem na raty należności 
podatkowych regulują postanowienia działu III, rozdział 7a ustawy z dnia 29 
sierpnia 1997r. – ordynacja podatkowa (tj. Dz. U. Z 2005r. Nr 8, poz. 60, z 
póź.zm.). W odniesieniu do przedsiębiorców są to postanowienia art. 67z § 1 
pkt 1 i 2 w powiązaniu z art. 67b. 

26.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Jakie będą podejmowane dalsze działania przy 
modernizacji odbioru ścieków.  

27.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Czy widzi Pan jakieś zagrożenia dot. tej 
inwestycji. 

28.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Kiedy będą pierwsze efekty tej inwestycji. Czy 
realizacja jej będzie miała wpływ na poziom 
zatrudnienia w mieście.  

Wydział Inwestycji i Dróg Miasto Ostrołęka otrzymało pismo z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej informujące, iż Komisja Europejska w dniu 
16 grudnia 2005r. podjęła Decyzję o przyznaniu pomocy w ramach Funduszu 
Spójności dla projektu pn: „ Modernizacja i rozbudowa systemu odbioru 
ścieków w Ostrołęce i gminie Olszewo – Borki”. Kolejnym etapem będzie 
podpisanie „Umowy o dofinansowanie projektu w ramach Funduszu 
Spójności”, pomiędzy Instytucją Pośredniczącą II szczebla – NFOŚiGW a 
beneficjentem tj. Ostrołęckim Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji 
Sp. z o.o. 
Biorąc pod uwagę skalę i zakres realizowanego przedsięwzięcia wzrośnie 
zapotrzebowanie na usługi montażowe i budowlane, a także na dostawę 
materiałów budowlanych. W związku z powyższym może to znacząco wpłynąć 
na wzrost zatrudnienia w mieście Ostrołęka. 

29.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Dlaczego nie został zrobiony przystanek na ul. 
Gorbatowa. Dwa dni przed świętami weszła firma, 
zerwała płytki i tak pozostawiono. 

Wydział Inwestycji i Dróg Do dnia 28.12.2005r. została wykonana nawierzchnia peronu przystanku MZK 
i przyległego chodnika z kostki „polbruk”. Po zakończeniu robót teren budowy 
został doprowadzony do należytego porządku. 

30.  Przewodniczący Zarządu 
Osiedla  

„Stare Miasto”  
Andrzej Rykowski 

Problem dotyczy skutecznego zabezpieczenia 
budynku przy ulicy Jana Kazimierza. Inaczej 
będzie on doprowadzony do kompletnej 
dewastacji. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Budynek przy ul. Jana Kazimierza 2 jest skutecznie zabezpieczony przed 
dostępem osób niepowołanych. Liczne kontrole nie potwierdzają zgłaszanych 
interwencji w tym zakresie. Nieruchomość powyższa zostanie sprzedana przez 
Miasto w trybie przetargowym do końca I półrocza 2006 roku. 

31.  Przewodniczący Zarządu 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Chciałbym zwrócić uwagę Pana Prezydenta na 
spusty wody z drogi Stacha Konwy bezpośrednio 
do fosy. Teraz jest to solanka i będziemy mieli 
problem z zielenią na tym terenie. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W obecnym stanie brak jest innej możliwości odprowadzenia wód deszczowych 
z ulicy Stacha Konwy jak tylko spustami do fos, a tym bardziej przy zimowym 
utrzymaniu, gdzie występuje konieczność stosowania solanki. Rozwiązanie 
problemu solanki zanieczyszczającej fosę nastąpi dopiero po wybudowaniu w 
tym rejonie kolektora deszczowego.  

32.  Radny Rady Miejskiej  
Ryszard Sidorzak 

W 2005r. wielokrotnie rozmawialiśmy o parkingu 
przy Kościele Zbawiciela Świata. Czy ta 
inwestycja jest planowana, jeśli tak to z jakich 
środków byłaby robiona.  

Wydział Inwestycji i Dróg Budowa drugiej części parkingu przy kościele Zbawiciela Świata będzie 
rozpatrywana w 2006r.  

33.  Radny Rady Miejskiej  
Ryszard Sidorzak 

Czy miasto planuje uporządkować dojazd do 
Urzędu Pracy. 

Wydział Inwestycji i Dróg Budowa drogi dojazdowej od ulicy 11 Listopada przy Urzędzie Pracy jest 
planowana w 2006 roku. Obecnie jest opracowana dokumentacja drogowa i 
przebudowy kolidującego z projektowaną jezdnią gazociągu. 
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34.  Radny Rady Miejskiej  
Stanisław Gąska 

Proszę o doprowadzenie do porządku przystanku 
na osiedlu „Łazek”. Dojeżdża bardzo dużo dzieci i 
trzeba go uporządkować bo jest brudno.  

Wydział Promocji i Rozwoju 
Miasta 

Po ustaleniu Dyrektora MZK z Radnym Stanisławem Gąską, przystanek 
zostanie zdemontowany i poddany renowacji a następnie wróci na swoje 
miejsce.   
 

35.  Radny Rady Miejskiej  
Stanisław Gąska 

Na osiedlu Łazek znajdują się zdewastowane 
znaki drogowe, proszę o ich wymianę. 

Wydział Inwestycji i Dróg Zniszczone lub nieczytelne znaki drogowe na osiedlu „Łazek” będą 
oczyszczone i wymienione do dnia 24 lutego 2006r. 

36.  Radny Rady Miejskiej  
Stanisław Gąska 

Proszę o oczyszczenie odpływów z ulicy Stacha 
Konwy i Obozowej. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Czyszczenie istniejących spustów pod chodnikami w ulicy Stacha Konwy i 
wokół ronda odbywa się w miarę potrzeb. Prace prowadzi Zakład Obsługi 
Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w Ostrołęce. 

 


